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pozvánka na řádnou valnou hromadu

dovolujeme si Vás tímto jménem výkonného výboru občanského sdružení SKI Vítkovice _ Bílá, se sídlem Bílá
l73, PSC 739 l5, Sta.e Hamry, (dále též jen ,,sKI"), pozvat na jerlnání řádné Valné hromady (dáie jen VH)
svolané výkonným výbolem sdružení. Jednání VH se uskuteční dne l4.května 2007 od 17:00 hod. v zasedací
místnosti (Sloupová síň) železniční stanice Ostlava hlavní nádraží.

Pořad jednání VH:
1, Zahájeníjednání VH - ověření usnášení schopnosti a schopnosti činit rozhodnutí
2. Volba orgánů VH:

3.

o předseda

o Zapisovatel a dva ověřovatelé zápisu
. Dvě osoby pověřené sčítáním hlasů
o Volební komise, návrhová komise

prezentace kandidátní listiny dle návrhu výkonného výbor pro volby členů výkonného výboru
a dozorčí komise. Vyhlášení doby pro návrhy dalších kandidátů.
Zpráva o činnosti sdružení za období od poslední VH dne 12.6.2006:

a. Informace o činnost sdružení .i'JL

b. Informace o fungování dceřiné společnosti SKI Bílá-Službý s.r .o. J ! &
c. Hodnocení závodní sezóny 200612007. .lí(

Pro.jednání účetní ZáVěrky za účetní období od 1.11.2005 do 31.10.2006. Zpráva dozorčí
komise ojejím přezkoumání. .;vl(Jt|), lol
Schválení účetní závěrky za účetní období od 1,1 1.2005 do 31.10,2006. '' - ' 

I

5.

6.
,7.

8.

9.
l0.
11.

Informace o plnění rozpočtu občanského sdružení za období od 1.1 1.2006 ke <lni konání VH.

l2. Rozhodnutí o schválení návrhu rozpočtu na obdob í od 1,I1.2007 do 31.10.2008.
13, Informace o stavu Členské základny a placení členských příspěvků. Projednání návrhu SýAvýkonného výboru o vyloučení členů sdružení, případně o schváIerrí přihlášeř nových členů.

Rozhodnutí vH o předložených návrzích dle ustanovení čl. x, odstavcě 5 stanov ski.
14. Návrh 1měny Stanov : kap V / 3 doplnit text: písemnou pozvánkou doporučeně ,,neb e-

, , mailem", akapIX l 4: písemném,,neb telefonickém'' napomjnutí
15, Odvolání členů výkonného výboru a dozorčí komise.
16. Volba ČlenŮ výkonného výboru a dozorčí komise postupem dle jednacího, hlasovací}ro a

vo]ebního řádu.
17. Diskuse
18. Závěr

K pozvánce jsou přitoženy základní údaje ú četní závěrky za období 1.11.2005 až 31.10.20o6.

VeŠkeré relevantní dokumenty k vH včetně úplného znění účetní závěrky a návrhu rozpočtu na období od 'V
1,1,2007 do 31,10.2008, budou na náklady a nebezpečí jednotlivých členů k získání v kanóeláři sn vitto"iř. I
Bílá (Letní stadion S AREZA, Závodní l41 l ) popř. k nahlédnutí ná www.skibila.cz, I

Prezence ČlenŮ sdruŽení oprávněných k účasti začíná y místě konání valné hromady v 1ó:30 hod. Při prezenci
bude Provedena Úhrada členských příspěvků SKI na účetní období počínaje dnem l.i1.2007 yeyýši250"- re pro
členy mladší 18 let a StaIší 60 let (dle věku ke dni 1,l1.2006) a 500,- Kč pro členy ostatní.

ČlenŮm sdruŽení nePřísluŠÍ Úhrada nákladů, které jim vzniknou v souvislosti s účastí na valné hfomadě.

4.

Informace o plnění usnesení z náhradní valné hromady konané dne 12.6.2006.
Informace dozorčí kornise o kontrolní činnosti v období 12.6.2006 až30.4.20O7.
Návrh rozpočtu sdružení na období od 1,1 1.2007 do 31.10,2008.
Zpráva dozorčí komise sdružení o přezkoumání návrhu rozpočtu na období ocl 1,1 1.2007
31.10.2008,

Za výkonný výbor: Ing. Jaromír Vlček
Předseda výkonného výboru
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VH 2001 - pozvánka na 14.5.200'/ 16.4.200]



./?r ?ň'háa ť.2
SKI Vítkovice - Bílá Bílá l73,739 15 Staré Hamryl

4 - Zpráva o činnosti sdružení za období od 12.6.2006 do 30,4,2007

Naše poslední VH se konala v červnu minulého roku a konference pak na konci
našeho finančního roku před zahájením zimní sezony. Tam jsme prakticky probrali naši
činnost za minulé období s tím, že nám chybělo roční finanění zhodnocení,

V tomto bodě proto velmi stručně zrekapituluji loňské informace:

- zima 2005-2006 nás zastihla připravené a tak jsme s prvními mrazy začali zasněžovat
a následně zahájili provoz vleku a lanovky

- pro veřejnost jsme před sezonou rozšířili parkoviště u pily a zřídili nové pro běžkaře
pod čističkou

- prováděli jsme úpravy běžecké stopy na Mezivodí (modrá trasa) a na Gruň, Bílý Kííž
(červená trasa) s přispěním dotace Kraj ského úřadu.

- s úspěchem jsme se podíleli na pořádání několika závod,ů z nichž nejdůležitější bylo
akademické mistrovství republiky - FIS UNI.

- NaŠi závodníci se ve všech kategoriích úspěšně zařadili do výsledkových listin a tak
jsme i jako oddíl byli hodnoceni mezi nejlepšími v republice.

Během léta jsme začali rea|izovat ikoly a závazky přijaté na vH to je zajištění finančního
krytí a stavebního povolení pro naší největší investici v historii areálu v Bílé:

- výstavbu nové lanovky včetně nového odbavovacího systému, při nákladech 50 51'.- 397
Kč bez DPH

- výstavbu nové sjezdovky se zasněžováním v hodnotě 6'146 463 Kč bez DPH a vše
s přípravou pro možnost večerního lyžování.

Pro realizaci jsme si u KB museli vyřídit následující úvěry:
6 300 000Kč se splatností do března 2007

16 300 000Kč se splatností do bíezna 2007
28 500 000Kč se splatností do 10letpři ÍLrokll5,7Vo

Tyto půjčky byly nutné z důvodů, že podmínkou dotaěních programů je plné proplacení
investice a po ukončení a předání do provozu lze žádat o vyplacení přislíbených dotací.

vlastní realizaci stavby lanovky jsme provedli v rekordně krátké době 3 měsíců o něco
déle nám trvalo dokončení prací na nové sjezdovce

po dokončení stavby začaly práce na řádném zpracování podkladů pro proplacení
slíbených dotací, Je to neuvěřitelné a málokdo si dovedete představit náročnost tétá piáce pri
skutečnosti, že stavbu lze postavit rychleji než na úřadech vyřídit proplacení.

Během února jsme dostali vyplaceny následující částky:
3 300 000 Kč na realizaci stavby nové sjezdovky č. 3
6 300 000 Kč , ,, - lanovky

16 300 000 Kč - ,, -
Tím jsme docílili podstatného snížení úroků z půjček, které v kritických měsících

činily 230 tisíc Kč/měsíc

Na základě usnesení předchozích vH se převedly veškeré provozní aktivity na skl
Bílá-služby a naše sdružení zajišt'uje především sportovní činnost a aktivity výplývající
z předem uzavřených smluvních vztahů. Na podporu činnosti sl(l jsme narninuie vH

vH 2007 - Jvl, -Zpráva o činno§ti (bod 4)
sdružení registlováno na MVČR Vs/l I/44545/00-R

l1.5,2007
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odsouhlasili finanční příspěvek pro rok 2006 / 2007 formou smlouvy o pronájmu ve výši 14
mil. Kč .O jeho naplnění a výsledcích Vás musím následně informovát: 

- -

Jaká bYla letoŠní zima vŠichni víme a o poíížich zimních středisek se letos napsalo a
mluvilo hodně ve všech mediích. Náš smluvní vztah vycházel z předpokládaných trieb na
lanovce pro sro a nám známých smluvních a věřitelských vztahů ŠkI. předpodaay;sme na
této půdě projednali a odsouhlasili - tím jsme na sebe vzali i podíl závazki 

" 
poá"iru"y.n

smluvních vztahů.

zima se_postavila proti a po ukončení provozu v areálu dne 13. ledna to vypadalo přímo
katastrofálně.Tržba v areálu činila méně než l\vo námi plánované částky - 

""á' 
z,z rnii, re.v této době bylo nutno začít projednávat možnosti oáložení splátek iance, teasingovym

společnostem i nájemcům. zásadní názot banky nebyl vůbec příznivý, nebot'oáložení íplátekbaŇa podmínila nepříjemnými_ sankcemi. ráto ;eanoaussi řešení se zdála být nátiatuPřeklenovacího úvěru za výhodných úvěrových podmínek (3,7vo) ve výši do 6 .it. re
s možností mimořádných splátek v době od l,.I2 2Ó07 do května příštího óku. rim, ze ]s-enevyužili plnou výši naší valnou Hromadou schváleného úv8ru pro výstavbu' lanovty(schválená výše 58 mil Kč - využtá výše 51 mil. Kč) bylo použití dalůího úvěru pro 

"ulisrcniČinnosti areálu i obČanského sdružení vlastně prodloužení působnosti námi dříve schváúneho
pro8ramu.

využili jsme trochu i probíhající mediální kampaně ve prospěch zimních středisek ahlavně jsme byli prvními žadateli a KB nám úvěr odsouirlasila.

Naštěstí koncem ledna jsme moh]i znovu zahálií provoz areálu a katastrofický scénářbyl poněkud zmírněn a k termínu dalšího ukončení 
"právozu 

dne 7.3.200.7 sro na tržbáchzískalo cca 40 vo plánovaných příjmů dle námi schváleného rozpočtu pro tento rok.

co to znamená pro občanské sdružení. smluvní vztahy příjmů z sro nemohou být
dodrž.eny 

,a 
tak z plánovaných 14 mil, Kč jsme na úěet mohli zaiim prevest;e" s atžin rc,(což -je částka včetně DPH u j"^t-,3 odlišná od částky uváděné u 

"i<onomiák;.i.h 
rozborectr;

z nichž musíme zajistit činnost skl, případně i sro něboť to má u skl pohleáávku z loňské
r.uiit1 +,-zilt Kč ve výši 2,7 mil Kč. Ňejvyšší pohledávky - splátka úvěru na lanovku vevýši 3 mil Kč a leasing PB 300 ve výši i,ž mil Kč platíme z překlenovacího úvěru. Dalšípřípadná použití tohoto úvěru budou záviset na našem hospodař"ní běh". léta a podzimu t.r.

ostatní platby -mzdy,. energie, údržbu, úroky z úvěrů a ostatní provozní nákladybychom měli uhradit ze zdrojů na běžném účtu ski ovšem za předpokladu maximálníhosnižování všech nákladů činnosti skI..

!1

lvku jsme letos provozovali na základě povoleni ke zkušebnímu provozu.
dokončení realizace nám již chybí jen kolauáace, kterou připravujeme na konec

úvěru ve výši 3 mil Kč a navíc zdró;ů překlenova"rno riveiu ue ň;rrčó'riii ři' 
"1,*"nběžných nákladů na činnost. Je to poámíněno lepší provozní a ekonomickou činností areáluza předpokladu, že dvě tak špatné zimy za sebou snaá nebudou.

{

VH o7-ZpráVa o činnosli u,r tz-o:tloo ao:oJ:om.r*
l1.5,200,7
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/ Provoz lanovlq se ukazal jako velice příznivá změna ve prospěch areólu a i při
\ ,bmezení ve vyuiití sjezdovek proká7al možnost splnit předpokládané tržby a to i za nižší

\7/ Provozní D,chlosti, kterou jsme letos využívali. Všichni jsme zaregistrovali podstatné zlepšení
/ \{unkcí odbavovacího systému SKI DATA. O příjemném lyžování na nové sjezdovce č. 3 se není

/ lřeba vyjadřovat - jedinou vadou na kráse byla nutnost zrušení ýečerního lyžováni z důvotlu
nemožnosti udržet na ní sníh,

Stejně jako loni SKI dostalo příspěvek na úpravy běžeckých tratí ve výši 146 000
Kč.V zimě však nebylo možno ani tuto částku optimálně vytlžíí a tak musíme při závěrečném
vyúčtování určitý podíl vracet ve vyši 58000 Kč.

situace není po zimě ružová, ale doufám, že do prosince přežijeme bez
neb zastavení výplat zaměstnancům.

Současný příslib veřejnosti uvedený na naší webové stránce prodlužuje platnost
bodových jízdenek letošní sezony do konce kalendářního roku. Na jednaní výboru jsme
dospěli k názoru, že je vhodné pro příští sezonu zavést celoročni jízdenky bez přednosti pro
veřejnost a to v hodnotě 5 000Kc s fotkou.

Pro členy SKI navrhujeme změnu v cenách sezónních jízdenek a to na hodnotě 507o
ceny sezónní jízdenky pro veřejnost. Nekonání závodů a omezení brigádnické činnosti
v letošním létě bylo impulsem pro výbor k projednání dalšího zvyhodneni pro naše členy a to
další procentní slevou na sezónní jízdenku pro majitele volných členských jízdenek v sezoně
2006/200'7 na hodnotu 1 500 Kc s platnostíjen pro sezonu 200'7 /2008, Tato další sleva se však
netýká členů závodních družstev.

Pro nás je zásadní se dostat z nepříjemné finanční situace po letošní zimě. Letošní
značně omezený provoz nám prokázal, že při náležitém využití lanovky a vleků především
pro večerní prov oz lze plánovaných tržob docílit.

Dnes dlužíme Komerční bance částku 25 500 000 Kč základní půjčky na stavbu se
splatností na 10 let plus 4 200 000 Kč z překlenovacího úvěru splatného do 30.5.2008 Část
tržeb letošní sezony máme na účtu pro financování nákladů v období do příchodu další zimy.

proto v návrhu rozpočtu na rok 2008 jsme zvýšili smluvní závazek sro vůči skl ze 14 mil kč
na 17 mil kč tak, abychom mohli dluhy vůči věřitelům smazat a konečně mohli vyvíjet
činnost dle optimálních předpokladů.

Výkonný výbor se scházel pravidelně co 14 dní mimo prázdniny s hlavním úkolem
organizace sportovní činnosti tj. tréninkového procesu a přípravy na sezonu. Byl projednán
termínový plán závodů a jeho organizační zajištění. Dále pak .jsme hodně času strávili
přípravou a rea7izací schválené investiční činnosti..

Hodnocení sportovních výsledků provedou tťenéři, přesto zde s radosti konstatuji, ze
po letech máme v oddíle přebomíka ČR a to v té nejstarši kategorii žáků v osobě Ýaška
Vrzguly,

Výsledkem práce výboru je dosažení
číslech a celkově úspěšná činnost oddílu jak
sportovní i celkové spokojenosti

účetní uzávěrky za finanční rok v kladných
po stránce provozní tak hlavně po stránce

VH 07,ZpíáVa o čhnosti od l2,6,2006 do 30.4,2007.doc



'l,. Zpráva o činnosti SKI Bflá - Služby s.r.o. za sezonu 2006 l2007

Jak se již Míra Vlček zmínil ve své zprávěa;ar< jist&*, letošní zima se vůbec
nepovedla, co se týká počasí. O potížích zimních středisek vzniklých velmi
teplou zimou se mluvilo a psalo snad ve všech médiích a také ani nám se tyto
potíže nevyhnuli. Po sezóně 1997l 1998, kdy jsme postavili vlek Doppelmayr
jsme si mysleli, že taková špatná zima co tehdy byla se už nemůže opakovat.
Ale letošní zima ji daleko předčila, v tom špatném slova smyslu. Když jsem se
podíval na přehled teplot v tehdejší zimě, zjistil jsem, že tehdy bylo více než 14
dnů pod -10C, ale měli jsme jen dvě děla a nebyli jsme schopni udělat
dostatečné množství sněhu, Ale přestojsme dokonce uspořádali FIS závody.
Letos jsme využili snad každé minuty, kdy se teplota dostala pod -2C a ani při
15 ks děl se nám nepodařilo udělat potřebné množství sněhu. Pro informaci jsme
letos zasněžovali pruměrně na jedno dělo 237Mh a to skoro vždy při tzv.
hraniěních teplotách (pro vysvětlení tojsou teploty kolem -3C) a vjinýh
sezónách jsme zasněžovali kolem 550Mh a děla jsme pouštěli až při -6C. To
hovoří jasně o tom, jak byla zíma špatná,
LetoŠní zasněŽování bylo o to náročnější, že kluci kontrolovali v noci teplotu co hodinu a kdo
si zkusil rozjíždět zasněžování ve tři hodiny v noci, tak ví, že to není ta správná efektivita
výroby technického sněhu.

Jak už bylo řečeno podařilo se nám úspěšně postavit lanovku, která se pro
informaci, kdo to ještě neví jmenuje ,,ZBOJNÍK" a také se nám včas poOurito
dokončit zasněžování a osvětlení sjezdovky č.3 zvané,,ZELENÁ
SJEZDOVKA"včetně kolaudace a tak jsme nedočkavě čekali na sníh. Ten přišel
již na dušičky stejnějako v roce 1997 a tojiž věštilo něco nedobrého, protože
v naší nadmořské výšce nemá sníh takhle brzo šanci vydržet. Tak se také stalo a
sezónu jsme zahájlli až naYánoce 28.prosince, kdy jsme spustili vlek na jihu a o
den později lanovku, která jela jen do nového roku a pak byl provoz na lanovce
přerušen až do 26.1edna. Na vleku na jihu jsme provozovali ještě až do 1.:!.

ledna a dále to již opravdu nešlo. Zima začala opět až koncem ledna. 25.1edna
jsme spustili opět vlek na jihu a o den později lanovku. Lanovka i vlek pak byli
v provozu do 7 . bíezna. Dva týdny jsme také provozovali lanovku s večerním
lyžováním.



l

Bohužel jsme museli večernílyžování na lanovce zastavit, neboťjediná
zasněžená sjezdovka nebyla schopnavydržet nápor lyžařů při denním i večemím
lyžování. Sř* jsme zvolili menší zlo a nechali jsme jen denní provoz na
severu.
Když to celé shrnu, lanovka byla v provozu 44dnů a v]ek 57 dnů.
Těmto provozním dnům také odpovídá cca poloviční množství provozních
hodin na rolbách a na dalších obslužných zařízeních.

I přes tuto krátkou dobu provozování lanovky jsme si potvrdily naše
předpok|ady o výši možných tržeb, kteréjsme schopni dosáhnout. A tojsme
nejezdili na plnou provozní rychlost.

Všichni jsme zaregistrovali podstatné zlepšení v odbavování návštěvnftů při
pruchodech přes turnikety. Dnes již jistě víme, že výměna starého
odbavovacího systému za nový systém od firmy SKI DATA, ( jeden
z nejmodernějších v Evropě), byl správným směrem.
Kromě téměř bezporuchového chodu a sžití se obsluhy s novým zařízením, jsme
schopni na tomto odbavovacím systému zjistit ruzné statistiky, mimo jiné také,
že náš areál navštívilo 31 500 Iyžující veřejnosti a ti udělali 501300 průchodů.

Ještě jednou se vrátím k lanové dráze.Tuto zimu jsme ji provozovali na základě
povolení drážního úřadu o provozování ve zkušebním provozu. A nyní
připravujeme všechny podklady pro kolaudaci, která by měla proběhnout
koncem tohoto měsíce 4 vo,ra& .drructrot, í,rždoc.šb?- ca-7zyl } tou:N tb,w,-olg1: o|r.Try,7 .tr:,*, n, l?c/-JL-urr,).i)a g*}'*++ ,r Ú"7"b'
Teď něco k letní aktivitě. ,g tvěti t,,c,rooz uzezo,;6ýur"Ť."oáo+
Nedostatek financí samozřejmě mátakédopad na letní přípravné pffc7*-'Z.
v lyžařském areálu. Letos se budeme soustředitjen na nejnutnější údržbu
zaŤízení a hlavně na dokončovací úpravy sjezdovek, které se nám z důvodu
vlhkého podzimního počasí nepodařilo dokončit k plné naší spokojenosti.
Připravuje se přecejen větší akce , co se týká potřeby brigádnických hodin a tou
je oprava vnějšího pláště budovy tzv.Depa.Zaéátek této akce připravujeme od
druhé poloviny srpna. Na tuto opravujsme si účetně vytvářeli finanční rezervu
na opravy již předchozí dva roky.
Takto ve zkratce proběhla právě skončená zimní sezóna a doufejme, že taková
sezóna se již nebude opakovat.

Ještě jedna podstatná informace. Majitelé bodových jízdenek, budou mít prodlouženou
platnost bodů do konce tohoto roku, místo toho , jak to bývalo zvykem, že platily jen do
konce sezóny. Toto opatřeníje pro letošní rok mimořádné z důvodu, že jsme sezónu ukončili
velrni předčasnč o měsíc dříve, než jsrne počítali,

hí,l- tÝ, r, bo)
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Zpráv a o činnosti L() SKl Vitkovicc * BíIá za sezonu 200612007

LO SKl Vitkovicc - Bílá má 70 členů od předžákovské katogorie až po dospčló. Záv<ldní činnosti sc
věnovalo 67 členů L() potl vedením 6-ti trenérů. Pracovaly závodni družstva :

Předžáků 22(l2ch.l0d)
Záki 23(11ch.l2d)
Juniorů a tlospělých 22(l4m.8ž)

Počtem závodniků LO jsmc druhým oddílem v Českó republice.
Za jcdnotlivá družstva odpovídali - Světlana Kořistková za píedžáky, Tomáš Ťavoda za žáky a Honza
Němec za juniory a dospělé. Celou činnost koortlinovala trenérská rada. Kromě vyjmenovaných trenérů
se na Práci v jednotlivých druŽstvcch podíleli další trenéři -.Martin Vrzgula, Luboš Prudek a Katka
Němcová. KondiČní tréniky probíhali v tčlocvičnách v Porubě a Mariánských Horách, na staditlnč a na
letních soustředěnich (Bílá, Roháče, Dunajec, Hlučín, H.Lhota, Chotvatsko, Valčanská Dolina apod.)
Treninky na sněhu pak v přípravném obdobi na lcdovcich - převážně na Stubaji doma pak na l}iló,
Pradědu a ve Spindlu kdc se odjely všechny domácí závody vyšší kategorie (Mistrovství, RKZ, FlS).
Vzhledem kc krizovému průběhu lctošní sezony byl rozpočet zkráccn z plánovaných l 200 000._ na
500 000.- Toto omczcni jsme dodrželi rr colkovó čerpání skončilo na 516 0l6., Pro upřesnčni:
předŽáci Čcrpali 53 145,-; žáci 257 346.- a junioři a tlospčlí 205 525.-. Přcs komplikacc, které nám
PřiPravil neoČekávaný priiběh zimy a snížený rozpočet sc nám podařila udržet výkonnost závodníkú na
dobré úrovni. Jako přiklad uvádím naše nejlepší výslctlky v letošni sezoně.

Máme nristra České republiky v OSL staršich žáků, kterým se stal Václav Vrzgula, máme 5
mistrŮ Moravy a to:'ferczu Němcovou_Sl, Barboru Hcgmonovou SL, Michaelu Svobotlovou příp.,
BarČu PrŮdkovou v přcrlžáč., Martina Ťavoda v přípravi,c. Máme 4 přchorníky Moravskoslezského
Kraje - Tereza NČmcová SL, Gatrriela Capová SL a OSL, Kateřina Lcgerská OSL, Lukáš Vrzgula OSL.

V Českém Poháru jsme skončili celkovč na 2. místě ( dospělí na 5., junioři 3,,žáci2.)

Na mistrovství Českó republiky jsme ziskali tlále dvě 3. místa ( Lukáš Dolcžal OSL, Barča Hegemonova
SL), jcdno 4. misto( Jan'I'runkát SL), a dvě 6. místa (Vo.ita Zitko OSL, Lukáš Vrzgula SL)
V Ceském Poháru jedno 2. misto Václav Vrzgula, dvě 4. místa (Jan Nčmec, Barča Hegmonová)a dvě 6.
místa( .Iakub lvánek, ,|an Trunkát)
V Poháru SLMS dvě 1.místa (Te rcza Němcová, Gabriela ()apová), jcdno 2. místo ( Barča Hegnronová),
1ři 3. místa ( Itanka HrbáČková, Kris{ýna Zdčblová,, Kateřina Lcgerská), jcrlno 5. místo Qndřei !'rčka

NaŠi ncjmla<lŠi závodníci získali v dlouhodobó soutěži ,,STOI' DIIOGÁM" celkově 1. nrísto z 28
moravských oddílů.
V jednotlivcích - 1. místo Michacla Svobodová v přípr. a l}arča Prů<lková v pře<lžáčkách

- 2. nrísto Alexandra Olivová a Martin 'iavo<la oba v přípr.
- 3. místo Libor Polák v přípr.
- 5. místo Matě| Průdek
- 6. místo Martina Svobodová

V PřiŠtí sezoně drrjdc k přesunu závodnikr'l mezi kategoricmi * z přeclžáků přcjdou tlo žáků 2ch a 4 d.
Zc žál<ů do juniorů přejdou 3ch a 3 tl. a l muž přejrle z junio

šKI vítkovic€-BílÁ
lyžařský oddíl

AD
V Ostral,ě dn* I0.5.2007

tlospčlÝch.



?řťCoh č.4
SKl Vítkovice-Bí|á

5a - účetni uzávěrka sKl za rol2005 - 2006

přiznání k dani:
Základ daně po úpravě
celková daňová povinnost
Zaplaceno na zálohách
Přeplatek

Výkaz zisků a strát v Kč
602 rržby smlouva sro

příjmy ze záVodů
íeklamní smloUVy
pronájmy v prov. budovó
smlouva suN skl

celkem644 úroky a jiné Výnosy
681 přijaté dary
684 členské a oddílové přízpěVky
655 prodej turniketů

evidovaný materiál
chata, děla,rozvody Vody
PB 100,240,300
PHM
ostatní

502 spotřeba energie
jih

depo
Voda

511 opravy a údržba
PB,caddy,chata, Dopp1,ost
běžecká stopa512 ce§tovné a stravné záVodníků
cestovné trenérů
cestovné skl
účast na záVodech předžáci

žáci
dospělí

závody Bílá předžáci
žáci
dospělí
ostatní518 ostatní §lužby

Ieasing
daňoVé poradenství
pronájmy lesy cFl

soUL
kancelář v ov
parkovišté pila
Panorama
parkoviště obec

reklama a inserce
teleíony, poštoVné
ostatní

osobní náklady
521 mzdové náklady
9?3 odměny statutárních zástupců524 zákonné sociální pojištění527 úrazové pojišténí
538 daně a poplatky

545,549 pojistné,poplatky
551 odpisy
556 tvorba reserv
582 členský příspěVek SPLV

náklady celkem
rozdíl příjmů a nákladů

JVL-VH SKl 2007- hospodaření

Bílá 173, 739,15 staré Hamry

plán
790 000
221 000

plán
8 000 000

skutečnost
1 727 000 Kč

414 480 Kč
1 343 600 Kč

929 120 Kč

skutečnost
8 287 574

424140
7,12 434
174 882
70 000

9 674 13o
131 164
40 000

37,1 49o
300 000

155 000

,10

celkgm 842 654

Bo] šF6Iř66á iiaiJll;iť""|k"' 45dddu 
8ooo172 í05í6784

-17ťď7T
288 57o
43 272

239 915
19 328,l87 291

169 686
59 206
97 581
3 512
9 387

380 132
200 931
179 20o

1 099 138
58 275
25 374
94 909

281 658
236 431
36 681
77 305

246 440
42 065

4 146 646
2 438 660

19 184
233 729
300 000
25 990

400 000
137 500

344 144
55 096

188 489
676 9.17

456 036
120 000
99 862

1 019
180 208
117 52o

1 489 520
579 564

3 500
9 622 836

893 944

340 000 
.

1 200 000

3 284 000
2 122 oo0

300 000

400 ooo

300 000

162 000

5 429 000
2 57,1 172

19,4.2007
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Zpráva DK k účetní závěrce a daňovému přiznání za období
od 1.11.2005 do 30.10.2006

DK na svém zasedání projednala účetní závěrku za hospodářský r ok 2005 /2006 a konstatuje:

Předloženy byly rczvalla a výkaz zisku a ztráty věetně přílohy k účetní závěrce.
Byla předložena účtová osnova a předběžná obratová předvaha, dle které mohly být závěrečné
výsledky prezentované v účetních výkazech zkontrolovány. Účtová osnova umožňuje detailně
evidovat v ÚČetnictví vŠechny hospodářské operace na jednotlivých nákladových střediscích,
která jsou pro tyto účely čtyři, z toho jedno je určeno hlavní činnosti a poslání občanského
sdružení a tři hospodářské, tzv. 'podnikatelské činnosti.

Hospodaření o.s. skončilo s výsledkem hospodaření před zdarrěním ve výši 894 tis. Kč,
úpravou účetního hospodářského výsledku byl vy,tvořen základ daně ve výši 2 468 tis. kč.
učetní jednotka využila možnosti daňové optimalizace dle § 20 odst. 7 zákona o daních
z příjmů a snížila tento základ daně na 1 727 tis. Kě, z něhož daň z příjmů činila 414 tis. Kč.
Na zálohách bylo ve zdaňovacím obdobi 200512006 uhrazeno 1 344 tis. Kč. Účetní jednotce
tak vznikl přeplatek ve výši 929 tis. Kč.

kontrolou bylo zjištěno, že jsou nedostatky v evidenci a provozoviiní lyžařské chaty, která je
v podstatě evidována v režimu podnikatelské činnosti, neboť byly tvořóny rezervy nu op.uuu
střechy a náklady na údržbu a opravy jsou částečně uplatňoviiny mezi naklady dáňově
účirrnými tj. jako náklady na dosažení, udržení a zajištBní zisku, Žadné příjmy však ve
spojitosti s chatou evidovány nejsou. Dále bylo zjištěno, že za cha.rrl není hrázena daň
z nemovitosti a chata je nahlášena jako nemovitost pro účely a lživáni v souvislosti s hlavní,
tedy sporlovní činností, vtom případě je od daně z nemovitostí osvobozena. Na zjištěné
nesrovnalosti je Dk povinna upozornit, jelikož v připadě kontroly správcem daně by
pravděpodobně došlo k úpravě základu daně s následným penále,

DalŠÍm nedostatkem je absence závazného vnitřního předpisu o postupu při klíčovriní nákladů
na náklady nedaňové a nriklady daňově účinné, které lze uplatnit jako nákludy nu dosťení,
zajištění a udržení zisku.

Po urČitých korekcích v Účetní evidenci a následně v daňovém přiznání lze konstatovat, že
vzhledem k výše uvedeným nedostatkům DI( navrhuje schválení účetní závěrky s výhradami
a navrhuje VH přijmout usnesení, aby W:

1) urychleně upravil režim provozování lyžařské chaty a evidenci příjmů a nákladů
v účetnictví,

2) zvažil podání dodatečného daňového přiznžni s korekcí nákladů, které se týkaj í
lyžařské chaty, z jejihož provozování neplynuly žéÁné přijmy,

3) zpracoval vnitřní předpis týkající se klíčování nákladů a případných výnosů na hlavní
a hospodářskou činnost,

4) zajistil přehledné oddělení finančních toků a účetnictví o.s. a s.r.o,,
5) urychleně dopracoval vnitřní předpisy o cestovních náhradách,

V Ostravě dne'l .5.2007

gt\í2*9 h

Ing. Vladimir Kutý
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SKl Vítkovice-Bí|á Bílá 173, 739 15 Staré hamry

plán stav k 31 ,3 předpokIad
k 30,10.07

celkem

Příimy
nájem sro 14 000 4 842 4 842
slUžby, nájem, reklama 868 868
oddíloVé příspěVky 131 131

překlenovací úvěr 4 2o0 1000 5 200
zůstatek na účtu skI 3 500 3 500
vrácení daně z příimu 950 950

pr!my celkem 14 000 ,l 0 041 5 450 15 491

Výdaie
splátka půjčky na lanovku 5 000 3 000 3 000
úroky půjčky 650 960 ,l 610
spotřeba materiálU 300 248 38 286
§p!řeba energie 100 4 4
telefonní poplatkv l5 15 30

opravy a údržba 300 492 50 542
GO depa 200 200

!é]emné
Matys 400 0 100 ,100

SKl Data ,l0 560 570
Lesy čR 300 ,161 ,l38 299
sitour - panorama 275 275
SoUL 300 50 100 150
parkoviště obec 300
leassingy PB 300 1800 l /oU 1528

Areco 232
kancelář 30 30
leasino SUFAG 90 144 234
ostatní služby 642 50 692

sportovní činnost 1 20a 421 50 471

!zdy 3 000 777 800 l5/ /

reklama 98 98
ostatní 20a 57 57

daň s příjmu 800

záloha daně z příimu 339 339
vrácení půjčky ve prospěch sro 1 500 1 700 3 200

celkem 14 000 10 5B9l 4 92o 15 509

JVL- bod 7c
pInění rozpočtu 2007 11 .5,2007

c
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ZprávaDKk L4.05.2007

Vážení přátelé,

Dozorěí komise ve složení Iva olšaková, Martin Kutrič, Vladimír KutY se sešla od minulé VH

k osmi zasedáním. Průběžně DK řešila úkoly, které si zadala ,

kontrolovala hospodaření výkonného qy'boru. Dk se zučastnila spoleěného zasedání s w
f,a.Tvr" r"l""" p.oblematiká ťrnancovú závodního lyžování. podafilo se připravit materiiiLl,

tt"rV iiy -a ryt východiskem pro no{i systém prace s mládeží a trenéry, DK věří, že tento

svstém-bude ýv dopracov,írr a v nelttizsi aow rlrržit v praktickém životě našeho sdružení,

Členoué DK průběáě navštěvovali zasedání VV,

členové Dk se také zučastnili inventarizace majetku sdružení a s.r.o. Tato inventarizace není

.1"šĚ uzauř"na u DK doufá, že během letních mésíců bude řádně dokončena včetně oznaěení

všech movifých a nemovifých věcí.

Myslíme si, že největším úspěchem DI< v uplynulém období bylo prosazcní pracovníka

s irvalYm piacovnim poměróm na ekonomickém úseku, Tato funkce byla dosud

"ui"Ó"e*6nu 
ot"áě. Věříme, že tím byl nastartovárr směr profesionalizacevedení jak

....6. iuk i sdruženi , po řech letech musírne konstatovat, že i systém vyúčtování účasti na

závodech je plně dodržovan, Trenéři si osvojili metodiku za což je chválím,

Bohužel do posledního zasedániDk nebyla zpracovrána směmice pro proplácení cestovních

náhrad., Tím není možno metodicky konholovat výše výdajů. Rádi bychom upozomili na

skutečnost, že měl být lypracovrán provozní řád chaty, kte4ý nebyl do dnešního dne předan

DK. DK tim pádem nemiiže provézt kontrolu jeho dodržovrání_ výběr poplatků za ubytováni.

Dk také musí poděkovat vedení vy za zajišténi překlenovacího úvěru. Tato firranční operace

pomot*a ouanstemu sdružení překonat nejtěžší období během letošní zimy a stabilizovat

ekonomickou situaci oddílu.

V ostravě |4,05.2001



o Navrh rozpoětu sKl pro rok 2008 v tisících kč
p|án

PříimV
nájem sro 17 000
členské příspěVky 100
reklama 400
příjmy Ze záVodů na Bílé 400

17 900

Výdaie
splátka půjčky na |anovku 3 000
úroky půjčky 1400
splátka přek enovacího úvěru 5 200 9 600

spotřeba materiálu 250
spotřeba energie 50 300

opravy a údržba PB 300 400 Z reserVy rozpočtU
opravy v areálu 200 l

na]eí,]1n e

N4atys 400
Lesy čR 300
sitour - panorama 300
SoUL 300

ostatní s|Užby 150 1 450

sportovní činnost 1 200 1200

mZdy 2 600 2 600

reklama 400
ostatní 200 600

vrácení půjčky sro ,1 000 1 000

daň Z příjmU 550 550

17 900

v případě vyšších tržeb sro:

GO rozvodů vody na sj. č. 1 2 000 z reservy rozpočtu
stavba Vleku od chaty 2 000
sjezdovkač4(odchaty) 2 000

?ř íCoa,a
SKl Vítkovice-Bílá

č.8
Bílá 173, 739 15 Staré hamry

JVL - sKl rozpočet 2007 11 .5.2007
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